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Zápis z jednání Rady ČTA       č. ČTA-Rada-4_23 
 
Datum:  21.3.2023; 16:00 hod,  
Místo:  ČTA Strahov 
Pozvaný (b.t.) Role Účast 
Antonín Bauer předseda Rady ČTA, GS ČTA Ano 
Vladimír Malý člen Rady ČTA Ano 
Milan Hendrych člen Rady ČTA Ano 
Jiří Horký člen Rady ČTA Ano 
Denisa Zobelt host Ano 
Tomáš Petr jednatel ČTTS, s.r.o. Ano 
Josef Rajtr zapisovatel, host Ano 
 
 

Aktuální strategické cíle ČTA 
 

Cílový okruh           Zodpovídá 
 
 

1. Řízení, lobby 
 

Okruh           Zodpovídá 
Předseda ČTA informoval Radu ČTA o činnosti vedení ČTA 
v období od konání posledního jednání Rady ČTA 26.2.2023. 

Bauer 

Rada ČTA bere na vědomí Zápis z jednání Rady č. 03_23 ze dne 
26.2.2023. 

 

A.Bauer informoval Radu ČTA o účasti na jednání NSA a o 
vyřazení Kvadriatlonu z podporovaných sportů – nedostatečný 
počet NF, malé počty účastníků národních i mezinárodních 
soutěží, nejasná organizace a zastřešení nadnárodní asociací.   

Bauer 

Rada ČTA schválila kooptaci Denisy Zobelt do Rady ČTA  
Rada ČTA vyjasnila a odsouhlasila změnu v podmínkách 
trenérského vzdělávání:  

 podmínkou pro přihlášení do kurzu II. třídy je minimálně 
dokončené středoškolské vzdělání 

Bauer 

Rada ČTA projednala a schválila podmínky ČTA pro případnou 
budoucí spolupráci s potenciálními partnery ČTA:  

 smlouva o reklamě, uzavřená mezi právnickými osobami 
(ČTTS. s.r.o. a partner), případně možno FO – podnikatel 
(IČO), 

 plnění (včetně DPH) na základě vystavených faktur. 
 

Bauer 

Rada ČTA projednala možnosti další činnosti Sportovní sekce po 
odchodu stávajícího SŘ Nikoly Štourače (k 31.3.2023) 

Bauer 

Rada ČTA odsouhlasila návrh J. Horkého o nutnosti vypsat VŘ na 
pozici SŘ a návrh dočasně předat kompetence ŠŘ na jinou osobu 
z vedení ČTA.  

Horký 
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Dočasným SŘ byl jmenován T. Petr. Jeho jmenování Rada ČTA 
schválila.  

 

A.Bauer informoval Radu ČTA o účasti na Výroční konferenci a 
slavnostním Galavečeru ETU v Šamoríně. Na základě získaných 
poznatků z tohoto jednání přednesl členům Rady ČTA návrh na 
předložení kandidatury ČTA na pořádní této významné 
diplomatické události v roce 2024 v Praze.  
Bude oslovena Slovenská triatlonová unie s žádostí o poskytnutí 
relevantních informací a zkušeností s pořádáním této akce 
v Šamoríně – rozpočet apod. 

Bauer 

Dále A.Bauer Radu ČTA informoval o záměru předložit v rámci 
programu „Development Project“ administrativní systém CTS.  

Bauer 

A.Bauer informoval Radu ČTA o možnosti podání kandidatury 
závodu v Karlových Varech na pořádání ME v OH triatlonu. Zvažují 
se roky 2024 nebo 2025. Věc bude dále řešena s pořadatelem 
závodu V.Malým, členem Rady ČTA. 

Bauer, Malý 

D.Zobelt zdůraznila význam účasti členů Rady ČTA na 
jednotlivých akcích a soutěžích ČTA. V této souvislosti bude 
zpracován „kalendář akcí“, kde bude uveden rozpis oficiální účasti 
členů Rady na akcích.  

Zobelt 

 
 

2. Technické záležitosti  
 

Okruh Zodpovídá 
  
 

3. Sportovní oblast 
 

Okruh Zodpovídá 
 

4. Marketing, média, komunikace 
 

Okruh Zodpovídá 
M.Včeliš bude pověřen zpracováním a zveřejněním informace o 
kooptaci D.Zobelt do Rady ČTA. 

Bauer, Včeliš 

 
5. IT záležitosti 
 

Okruh Zodpovídá 
 

6. Provoz 
 

Okruh Zodpovídá 
 

7. Ostatní 
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Okruh  Zodpovídá 
 

8. Per rollam  
 

Okruh Zodpovídá 
Viz dokument Seznam per rollam schválení Rady ČTA 2023  
 

 

Zapsal: Rajtr, Bauer 


